
 
      

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 20. 12. 2023 

Přítomní: Mgr. Jiří Fišer, Ph.D. 

Ing. Markéta Gloneková, Ph.D. 

  doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D. (předseda senátu) 

Mgr. Vladan Hruška, Ph.D. 

Bc. Eliška Láchová 

RNDr. Zdeněk Moravec, Ph.D. 

PhDr. Jiří Přibyl, Ph.D. 

Mgr. Květuše Sýkorová 

Mgr. Marcel Štofik, Ph.D. 

Mark Vajšbejn 

Bc. Valerie Vítů (místopředsedkyně senátu) 

Nepřítomní:  Bc. Jan Kuřil 

Omluvení: Bc. Simona Babinská 

Mgr. Kateřina Hamalová 

Ing. Magda Škvorová, Ph.D. 

Tajemnice:  Mgr. Anna Paříková 

Hosté: RNDr. Regina Herma, Ph.D. (proděkanka pro vnější a zahraniční vztahy PřF UJEP) 

Ing. Petr Lauterbach (tajemník PřF UJEP) 

Mgr. Michaela Liegertová, Ph.D. (proděkanka pro rozvoj a kvalitu PřF UJEP) 

RNDr. Martin Švec, Ph.D. (proděkan pro studium PřF UJEP) 

doc. RNDr. Michal Varady, Ph.D. (děkan PřF UJEP) 

PhDr. Jaroslav Zukerstein, Ph.D. (proděkan pro vědu a výzkum PřF UJEP) 

Jakub Verner 

Mgr. Tereza Dušková 

RNDr. Petr Ryšánek, Ph.D. 

 

Návrh programu zasedání: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Schválení zápisu z minulého řádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 15. 11. 2023. 

3. Určení data ustavujícího zasedání nově zvoleného AS PřF UJEP pro období 2024–2025. 

4. Informace o průběhu a výsledcích řádných voleb do AS PřF UJEP. 

5. Různé. 

Zahájení: 13.02 

Jednání: AS PřF UJEP je schopen usnášení – přítomno 9 z 15 členů. 



 
      

Předseda AS PřF UJEP Havlica zahájil zasedání přivítáním senátorů AS PřF UJEP a členů vedení PřF 

UJEP.  

 

1. Schválení programu zasedání. 

Předseda AS PřF UJEP vyzval senátory k připomínkování navrženého programu zasedání. 

Přítomní senátoři neměli k předloženému bodu připomínky. Předseda AS PřF UJEP požádal 

přítomné senátory o hlasování o schválení programu.  

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje program řádného zasedání. 

hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 15. 11. 2023. 

Předseda AS PřF UJEP vybídl senátory ke komentářům k uvedenému zápisu. Nikdo zápis 

nekomentoval. Předseda AS PřF UJEP vyzval přítomné senátory k hlasování. 

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje zápis z minulého řádného zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 15. 11. 2023. 

hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

3. Určení data ustavujícího zasedání nově zvoleného AS PřF UJEP pro období 2024–2025.  

Předseda AS PřF UJEP oznámil, že 31. 12. 2023 končí funkční období AS PřF v tomto složení 

a dle Jednacího řádu AS PřF má povinnost svolat ustavující zasedání nově zvoleného senátu 

do 21 kalendářních dnů od začátku funkčního období. Obrátil se tedy na děkana, aby navrhl 

vhodný termín. Děkan Varady navrhl termín ve středu 17. 1.  2024 od 13 h. Předseda AS PřF 

UJEP požádal senátory o hlasování. 

 

Usnesení: AS PřF UJEP stanovuje termín ustavujícího zasedání nově zvoleného AS PřF UJEP 

pro období 2024–2025, a to na středu 17. 1. 2024 od 13 h. Místnost bude uvedena v pozvánce. 

hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

4. Informace o průběhu a výsledcích řádných voleb do AS PřF UJEP.  

Předseda AS PřF UJEP předal slovo předsedkyni komise, Mgr. Duškové. Předsedkyně shrnula 

výsledky voleb. Oznámila, že jejich průběh byl bez komplikací, avšak s nízkou volební účastí. 

13.07 přišel senátor Moravec. 

Předsedkyně doporučila vytvoření manuálu na volby. Jelikož je každé dva roky připravuje 

někdo jiný, organizace je náročná. 

Předseda AS PřF UJEP ocenil fakt, že je vysoký počet náhradníků ve studentské komoře, a 

tudíž je předpoklad, že nebudou muset vyhlašovat doplňovací volby. 

Senátor Přibyl se zajímal, zda zaměstnanec rektorátu s úvazkem na PřF mohl hlasovat. Docent 

Raška, který má vyšší úvazek na rektorátu, nebyl vidět ve seznamu voličů Akademické komory. 



 
      

13.10 přišla senátorka Láchová. 

Děkan Varady uvedl, že se tento problém snaží řešit už dlouho. Nezná totiž ani dovolenou a 

jiné detaily zaměstnanců, kteří nemají hlavní úvazek na fakultě. Dle jeho názoru s jedná o 

problém informačního systému, které používá ZAMO. 

Senátor Moravec poznamenal, že programátorský zásah do daného systému není náročný. 

Pokud ano, mohly by seznamy zaměstnanců zkontrolovat sekretářky na katedrách. 

Senát bere informace o výsledcích voleb na vědomí.  

 

5. Různé.  

Předseda AS PřF UJEP oznámil, že senátorka Škvorová, zajišťuje vzdělávání senátorů a 

komunikuje s organizací, která přednášky s tímto zaměřením pořádá.  

Děkan Varady poděkoval senátorům za dobrou a konstruktivní spolupráci v tomto funkčním 

období, která byla ku prospěchu fakulty. Předseda AS PřF UJEP taktéž poděkoval a rozloučil 

se s přítomnými.  

 

Ukončení: 13:18 

Zapsala: Mgr. Anna Paříková 

doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., 

předseda AS PřF UJEP 

 


